



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

July 30, 2020

Dear WCS Community,

Please complete the attached survey regarding our fall options that will help us prepare for the start of school on Tuesday, September 8, 2020. The survey can also be found directly at wcskids.net.

We are very much aware of the difficulty of this decision with such limited information, which is why the survey includes an option for you to tell us if you are not sure yet and the opportunity to tell us why. The results are very important for us as we build both online and virtual schedules. Next week, we will launch a set of Frequently Asked Questions that will provide answers to as many questions as possible, many of which will come from your survey.

One important development we learned today is that students who choose the virtual option may still participate in athletics and marching band. Decisions regarding other activities or programs have not been made yet as we await further direction.

Also, this week I had the opportunity to host a video chat with our Parent-Teacher and Booster Club leaders who were able to provide some important initial questions. Please know that we are working on a series of Schoology training dates for district parents in August at which time you can ask questions and continue to get information as well.

All things considered, this is an extraordinarily changing situation, and I will continue to update you as we move through the summer. Please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

30 يوليو 2020

عزيمي WCS المجتمع ،

يرجى استكمال المسح المرفق بشأن خيارات الخريف لدينا التي ستساعدنا على الاستعداد لبدء الدراسة يوم الثلاثاء 8 سبتمبر 2020. ويمكن أيضا الاطلاع على الدراسة الاستقصائية مباشرة في wskids.net.

نحن ندرك تمامًا صعوبة هذا القرار مع هذه المعلومات المحدودة ، وهذا هو السبب في أن الاستطلاع يتضمن خيارًا لك لإخبارنا إذا لم تكن متأكدًا بعد والفرصة لإخبارنا بالسبب. النتائج مهمة جدًا بالنسبة لنا ونحن نبني على حد سواء على الانترنت والجداول الافتراضية. في الأسبوع المقبل، سوف نقوم بإطلاق مجموعة من الأسئلة المتكررة التي ستوفر إجابات لأكثر عدد ممكن من الأسئلة، والتي سيأتي الكثير منها من استطلاعك.

أحد التطورات الهامة التي تعلمناها اليوم هو أن الطلاب الذين يختارون الخيار الافتراضي قد لا يزالون يشاركون في ألعاب القوى والفرقة المسيرة. ولم تتخذ بعد قرارات بشأن أنشطة أو برامج أخرى ونحن ننتظر المزيد من التوجيه.

أيضا ، هذا الأسبوع أتاحت لي الفرصة لاستضافة دردشة فيديو مع المعلم والدانا وقادة نادي الداعم الذين تمكنوا من تقديم بعض الأسئلة الأولية الهامة. يرجى معرفة أننا نعمل على سلسلة من مواعيد التدريب المدرسي لأولياء الأمور في منطقة في آب / أغسطس في الوقت الذي يمكنك طرح الأسئلة والاستمرار في الحصول على المعلومات أيضا.

كل الأمور في الاعتبار، وهذا هو الوضع المتغير بشكل غير عادي، وسوف تستمر في تحديث لكم ونحن نتحرك خلال فصل الصيف. يرجى الاستمرار في البقاء آمنة وتكون صحية.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه

المشرف